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Titel Agendapunt Toezegging Stand van zaken Deadline 

2019-11 Raadsdebatten 26-02-2019  

2. Vervolg beeldbepalende 

raadsbijeenkomst op 28 

november 2018 inzake 

subsidiebeleid 2020: 

doorontwikkeling 

Portefeuillehouder Harmsen 

zegt toe de raad concreter en 

duidelijker te informeren d.m.v. 

een nieuwe raadsbrief inzake 

vervolg beeldbepalende 

raadsbijeenkomst d.d. 28 

november 2018 inzake 

subsidiebeleid 2020: 

doorontwikkeling. 

  

2019-08 Raadsdebatten 22-01-2019  

3. Startnotitie Vitaal Sportpark 

Het Midden 

Portefeuillehouder Paters zegt 

toe z.s.m. te bekijken of 

renovatie van De Stamper 

mogelijk is en tevens z.s.m. met 

een raadsvoorstel te komen 

voor een nieuw te bouwen 

zwembad met bijbehorend 

financieel kader. 

Stand van zaken maart 2019: Het 

haalbaarheidsonderzoek dat op dit moment 

wordt uitgevoerd moet duidelijkheid 

verschaffen over de mogelijkheden voor een 

multifunctionele accommodatie en de 

financiële consequenties. Zoals afgesproken 

zal de raad hierover z.s.m. worden 

geïnformeerd. 

31-07-2019 

2019-03 Raadsdebatten 22-01-2019  

7. Verzoek deelname P10 

(samenwerkingsverband grote 

plattelandsgemeenten) 

Portefeuillehouder Van der Kolk 

zegt toe dat er na een jaar een 

evaluatie plaatsvindt over de 

deelname aan P10. 

Stand van zaken januari 2019: na een jaar 

vindt een evaluatie plaats.  Stand van zaken 

maart 2019: de evaluatie zal plaatsvinden in 

het eerste kwartaal 2020. 

31-03-2020 

2018-40 Raadsvergadering 13-11-2018 

4. Programmabegroting 2019 

Portefeuillehouder Koster zegt 

toe een kwartaalrapportage te 

gaan leveren met externe 

inhuur. Daarbij geeft de 

-- Deze toezegging komt voort uit de 

wijziging van de besluitenlijst van 13 

november 2018 die in de raadsvergadering 

van 18 december 2018 is vastgesteld - 

30-04-2019 
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portefeuillehouder aan dat de 

definitie van externe inhuur wel 

nader besproken moet worden. 

aanvullend is daarbij deze toezegging 

opgenomen. -- Stand van zaken januari 

2019: Het nieuwe financieel systeem wordt in 

het 2e kwartaal 2019 in gebruik genomen. 

De kwartaalrapportages met betrekking tot 

externe inhuur worden aangeleverd aan de 

raad met ingang van het 2e kwartaal 2019. 

2018-39 Raadsvergadering 20-11-2018 

9.b. Motie vreemd inzake 

Eeuwigdurend grafrust 

Portefeuillehouder Koster zegt 

toe de mogelijkheden van de 

motie juridisch te toetsen en 

z.s.m. met een voorstel terug te 

komen bij de raad en daarnaast 

vóór de zomer 2019 terug te 

komen bij de raad met een 

voorstel m.b.t. natuur-

begraafplaatsen. 

Stand van zaken december 2018: de 

mogelijkheden zijn juridisch onderzocht. Het 

college komt in januari 2019 met een 

voorstel de motie gewijzigd uit te voeren. 

Stand van zaken januari 2019: In de brief aan 

de raad van 18 december 2018 heeft het 

college aangegeven hoe de motie (gewijzigd) 

uit te voeren. Aan het voorstel m.b.t. een 

natuurbegraafplaats wordt gewerkt. Stand 

van zaken maart 2019: Wat betreft het 

eeuwigdurend grafecht  dit is afgerond. Aan 

het voorstel voor een natuurbegraafplaats 

wordt gewerkt. 

31-07-2019 

2018-38 Raadsvergadering 13-11-2018 

4. Programmabegroting 2019 

Portefeuillehouder Harmsen 

zegt toe dat het college begin 

januari gerichte keuzes gaat 

maken wat we gaan doen qua 

woningbouw voor de 

Stand van zaken december 2018: Er wordt 

een collegemiddag voorbereid waarin keuzes 

worden voorgelegd. Stand van zaken maart 

2019: Op 15 januari jl is een eerste 

collegemiddag georganiseerd. Hierin bleek 

de behoefte voor een vervolg. Er is op 12 

31-03-2019 
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verschillende kernen en de raad 

hiervan op de hoogte te houden. 

februari een tweede collegemiddag 

georganiseerd. 

2018-37 Raadsvergadering 13-11-2018 

4. Programmabegroting 2019 

Portefeuillehouder Paters zegt 

toe bij de volgende notitie 

‘stand van zaken sociaal 

domein’ de financiën inzake de 

initiatieven c.q. 

(zorgkosten)besparingen sociaal 

domein zo goed mogelijk 

inzichtelijk te maken. 

Stand van zaken december 2018: Een 

overzicht zal bij de eerste halfjaar rapportage 

stand van zaken worden opgenomen. 

01-07-2019 

2018-36 Raadsvergadering 13-11-2018 

4. Programmabegroting 2019 

Portefeuillehouder Van der Kolk 

zegt toe dat de raad bij de 

kadernota  voorstellen m.b.t. 

handhaving ontvangt (betreft 

motie M43: Handhaving). 

Stand van zaken december 2018: Er is een 

inventarisatie gemaakt m.b.t. de capaciteit 

die nodig is voor toezicht en handhaving. 

Voor het deel dat niet ingevuld kan worden 

uit de huidige middelen zal een voorstel aan 

de raad gedaan worden. Stand van zaken 

maart 2019: een voorstel wordt opgenomen 

in de Kadernota 2020. 

31-05-2019 

2018-35 Raadsvergadering 13-11-2018 

4. Programmabegroting 2019 

Portefeuillehouder Paters zegt 

toe een terugkoppeling aan de 

raad te geven m.b.t. het 

actieplan toegankelijkheid, 

onderdeel inclusiviteit (betreft 

motie M44: 

Regenbooggemeente). 

Stand van zaken december 2018: Een 

overzicht zal bij de tweede halfjaar 

rapportage stand van zaken worden 

opgenomen. 

01-12-2019 
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2018-34 Raadsvergadering 13-11-2018 

4. Programmabegroting 2019 

Portefeuillehouder Van Abbema 

zegt toe dat de ondersteuning 

van de werkgroepen op dit 

moment voldoende geborgd is 

en dat het college indien nodig 

actief zal zoeken naar 

fondsen/interne mogelijkheden 

en hiermee dan terugkomt bij 

de raad (betreft amendement 

A18: Meekoppelkansen 

Engbertsdijksvenen) 

Stand van zaken december 2018: Op de 

bewonersbijeenkomst van 5 november heeft 

NMO het verbindende verhaal tussen de 

verschillende meekoppelkansen 

gepresenteerd en zijn de mogelijkheden van 

Leader belicht. NMO kan ondersteuning 

bieden bij cultuurhistorische afstemming en 

bij het aanvragen van fondsen en subsidies. 

In de extra ingelaste bestuurlijke 

adviescommissie in november zijn de 

meekoppelkansen gepresenteerd aan de BAC. 

Stand van zaken maart 2019: begin februari 

is er een afstemoverleg geweest tussen 

gemeente, kernteam LTO en NMO over de 

verdere ondersteuning van de 

meekoppelkansen. Op 21 februari is er door 

NMO een bijeenkomst georganiseerd over de 

cultuurhistorische gebiedsidentiteit als 

verbindend verhaal onder de 

meekoppelkansen. 

30-06-2019 

2018-31 Raadsdebatten 19-09-2018  

4. Het Punt 

Portefeuillehouder Koster laat 

weten dat de vraag, of de 

aannemer de constructie van het 

dak conform het bestek heeft 

geleverd en uitgevoerd, al is 

uitgezet. Hij zegt toe de raad te 

informeren over het antwoord. 

Stand van zaken november 2018: De RvT van 

Het Punt en ABC Nova zijn in gesprek met de 

aannemer over het dak. Dit heeft nog niet 

geleid tot een definitieve oplossing. Stand 

van zaken december 2018: er wordt in 

samenwerking met de gemeente naar een 

oplossing gezocht. Medio 2019 wordt de 

01-07-2019 
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dakproblematiek opgelost. Stand van zaken 

maart 2019: aan de dakproblematiek wordt 

gewerkt. Dit wordt ook behandeld tijdens de 

raadsinfo op 27 maart a.s. 

2018-24 Raadsdebatten 03-07-2018  

2. Verordening tot wijziging 

van de Algemene 

Subsidieverordening Gemeente 

Twenterand 2017 

Portefeuillehouder Harmsen 

zegt toe te kijken naar de 

mogelijkheden om als gemeente 

in te zetten op ondersteuning 

bij evenementen die plotsklaps 

ontstaan en zal de raad hierover 

informeren. 

Stand van zaken september 2018: Op 16 

oktober as. vindt overleg plaats met St. 

promotie Almelo. Zij hebben een werkwijze 

ontwikkeld die o.a. door de veiligheidsregio 

Twente wordt omarmd. Dat betekent dat zij 

alle benodigde gegevens en meer voor 

(nagenoeg) alle evenementen verzameld en 

aanlevert voor de vergunning. Zij staan de 

organisaties/organisatoren  dus terzijde, ook 

voor nieuwe initiatieven. Voor Twenterand 

worden alle opties open gehouden. Te 

denken valt aan eventuele samenwerking of 

de couleur local van Twenterand toepassen 

op een goed werkend systeem dat we indien 

mogelijk hier gaan toepassen. De 

portefeuillehouder is aanwezig bij dit 

overleg. Dit overleg volgt op het gesprek dat 

reeds heeft plaatsgevonden voor de 

zomervakantie om te zien of dit ook voor 

Twenterand zou kunnen werken. Dit wordt 

nu getoetst aan de praktijk. Stand van zaken 

november 2018/januari 2019: Op dit 

moment wordt onderzocht hoe en of we deze 

30-04-2019 
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werkwijze kunnen gaan toepassen in 

Twenterand en welke kosten daaraan 

eventueel verbonden zijn. Stand van zaken 

maart 2019: Op 27 april wordt een info-

avond  georganiseerd waar alle organisatoren 

voor worden uitgenodigd. Hier zal een 

uitwisseling van wensen en verplichtingen 

plaatsvinden. Wethouder Harmsen is hierbij 

aanwezig. 

2017-

207 

Raadsdebatten 13-12-2017 

10. Actieplan 

Laaggeletterdheid Gemeente 

Twenterand 2018 - 2021 

Portefeuillehouder Binnenmars 

zegt toe dat hij de effecten van 

het eerste aanvalsplan zal 

vertalen naar een soort van 

monitor voor het tweede 

aanvalsplan. Dit wordt een 

onderdeel van de gehele 

monitor. 

Stand van zaken januari 2018: Het wordt 

besproken in de eerste stuurgroep 

laaggeletterdheid van 30 januari 2018. Stand 

van zaken maart 2018: Is besproken in de 

stuurgroep en er wordt door alle partijen 

nagedacht over een monitor en wat een 

geschikt instrument of methode kan zijn. 

Stand van zaken juni 2018: Is onderwerp van 

bespreking geweest in de stuurgroep van 24 

mei jl. en er wordt door alle partijen 

nagedacht over een monitor. Stand van zaken 

september 2018: Is onderwerp van 

bespreking voor de stuurgroep van 27 

september a.s. Stand van zaken november 

2018: is onderwerp van bespreking in de 

stuurgroep. Stand van zaken december 2018: 

Er is een digitale app ontwikkeld en 

ingediend als aanvraag bij het 

31-03-2019 
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innovatiefonds. Deze app kan als hulpmiddel 

gebruikt worden i.r.t. monitoring . Met deze 

app willen we de burgers beter bereiken en 

de sociale kaart bereikbaar maken. Meten op 

verschillende levensgebieden en vanuit daar 

verwezen worden naar de juiste hulp, is de 

meest handige manier om Nederlanders 

makkelijker in de maatschappij mee te laten 

doen.  Stand van zaken januari/maart 2019: 

in de stuurgroep van 16 januari is 

afgesproken dat actief gekeken gaat worden 

naar gegevens voor de monitoring. 

2017-

198 

Raadsvergadering 07-11-2017 

3. Programmabegroting 2018 

Portefeuillehouder Van Abbema 

zegt toe bij de uitbreiding van 

Garstelanden ook de 

revitalisering mee te nemen in 

de gesprekken met de 

ondernemers en de raad 

hierover begin 2018 te 

informeren. 

Stand van zaken december 2017: Het 

onderwerp revitalisering is geagendeerd in 

het overleg met Algemeen Zakelijk Belang 

Weserhaar (AZB). De contacten met 

geïnteresseerde partijen voor uitbreiding zijn 

gelegd.Stand van zaken juni 2018: De 

voorbereidingen zijn gestart. De contacten 

met geïnteresseerde partijen voor uitbreiding 

zijn gelegd.  Stand van zaken juli 2018:  De 

inrichting van de projectorganisatie is 

gaande. De uitvoering van de 

gebiedsontwikkeling zal in de 2e helft van 

2018 starten Stand van zaken 

november/december 2018: Een projectleider 

wordt geworven, de projectorganisatie wordt 

01-01-2019 
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ingericht zodat in 2019 gestart kan worden 

met de uitbreiding. Gesprekken met de 

ondernemersvereniging en geïnteresseerden 

zijn gaande. Stand van zaken maart 2019: de 

projectleider is gestart en heeft een plan van 

aanpak opgesteld waarin revitalisering is 

meegenomen. Contacten zijn gelegd met 

belanghebbenden. 

2017-

175 

Raadsvergadering 18-07-2017 

11. Algemene 

Subsidieverordening Gemeente 

Twenterand 2017 

Portefeuillehouder Van Abbema 

zegt toe de raad in de loop van 

2018 te betrekken bij het 

afschaffen van BCF. 

Stand van zaken september 2018: Er komt 

een  bestuursopdracht doorontwikkeling 

subsidiebeleid waar dit onderdeel ook aan de 

orde komt. De raad wordt tijdens een 

raadsinfo in november nader geïnformeerd. 

Stand van zaken november 2018: Tijdens een 

beeldbepalende raadsbijeenkomst in 

november wordt de raad geïnformeerd en 

betrokken bij de doorontwikkeling. Stand van 

zaken december 2018: De bijeenkomst met 

raad heeft plaatsgevonden. Het was een 

inspirerende avond. Het is de bedoeling om 

hieraan een vervolg te geven waarbij de 

samenwerking met de samenleving een 

belangrijke rol speelt. Stand van zaken 

januari 2019: De raad wordt per raadsbrief 

geïnformeerd over het vervolg en over het 

opstellen van een bestuursopdracht. De 

uitvoering wordt in 2019 opgepakt.  Stand 

31-03-2019 
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van zaken maart 2019: De raad is 

uitgenodigd deel te nemen aan een vervolg 

op de beeldbepalende raadsbijeenkomst. De 

bestuursopdracht is in voorbereiding. De 

raad wordt daarover geïnformeerd. 

 


